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Ponad 150 osób wzięło udział w spotkaniu dotyczącym rządowej inwestycji budowy 100 obwodnic w kraju. Na liście znalazła się również Łęczna.
Zapowiedź budowy obwodnicy, publicznie ogłosił w trakcie dożynek powiatowych 2019 roku poseł Artur Soboń. Następnie potencjalna 
inwestycja stała się jedną z obietnic przedwyborczych.
Po dwóch latach na rządowych stronach internetowych pojawiły się trzy koncepcje przebiegu obwodnicy Łęcznej. Wszystkie budziły sporo 
kontrowersji podczas środowego spotkania zorganizowanego na prośbę projektantów w budynku Urzędu Miejskiego w Łęcznej.
Mieszkańcy zarzucali projektantom wyrysowywanie przebiegu obwodnic bez uwzględniania uwarunkowań społecznych. Projektanci i 
przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (jako inwestora) bronili się mówiąc, że to dopiero wczesny etap koncepcji do 
których można składać uwagi i wnioski.
Burmistrz Łęcznej Leszek Włodarski powiedział, że dla mieszkańców Łęcznej ważniejsza niż budowa obwodnicy jest modernizacja drogi Łeczna-
Lublin wraz z budową dodatkowych pasów ruchu i ścieżki rowerowej, a także remont drogi nad jeziora. Takie są nasze priorytety jeżeli chodzi o 
inwestycje drogowe.
Konkluzją spotkania było to, że do 22 czerwca każdy zainteresowany może zgłaszać uwagi do przebiegu planowanych wariantów obwodnic. 
Można to zrobić za pośrednictwem formularza podpiętego do tej wiadomości, a  także za pośrednictwem Urzędu Miejskiego w Łęcznej, który 
aktywnie chce włączyć się w przekazywanie i uwzględnianie wniosków mieszkańców naszej gminy przez projektantów i inwestora.
Kolejne spotkanie z projektantami i przedstawicielami inwestora planowane jest na sierpień, wtedy zostaną omówione wnioski złożone przez 
zainteresowanych.
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